
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 62

Er ministeren enig i, at provenutabet ved at afgiftsfritage plantebaserede kakaodrik fra

chokoladeafgiften vil være minimalt, da afgiften er så høj, at salget af plantebaseret ka-

kaodrik – og dermed provenuet – er minimalt? I forlængelse heraf bedes ministeren rede-

gøre for de provenumæssige konsekvenser ved at afgiftsfritage plantebaserede kakao-

drikke fra chokoladeafgiften.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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